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Z á p i s 
 

z 14. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 25.5. 2022 od 8:30 hodin 

v budově Regiocentra Nový pivovar, zasedací místnost P1.905 Karla Poláčka 

 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Omluveni:      Ing. Kocourek, Ing. Uchytil, p. Špaček 

 

    

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu. 

4. Aktuální stav a vývoj přípravy investičních akcí v železniční infrastruktuře na území 

Královéhradeckého kraje. 

5. Informace o projednávaných bodech na Zastupitelstvu KHK z gesce DORAVA. 

6. Různé. 

7. Závěr. 

 

K bodu 1. 

Zahájení. 

 
14. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájil v 8:30 hodin Ing. 

Ladislav Brykner, předseda Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. Uvítal 

všechny přítomné včetně hostů. Poté: 

• konstatoval, že je přítomno 12 členů výboru – 14. zasedání je usnášeníschopné  

 

K bodu 2. 

Schválení programu. 

 

Ing. Brykner předložil návrh na schválení programu 14. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje. 

 

 

 1. hlasování: 

         Pro  12 

         Proti  0         

         Zdržel se     0  

  

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ VD/14/62/2022 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. s ch v a l u j e 

program 14. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. 
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K bodu 3. 

Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu. 

      

Ing. Brykner předložil návrh na: 

• schválení přizvaných hostů na 14. jednání Výboru – Ing. T. Jurček (vedoucí odboru dopravy a 

silničního hospodářství KÚ KHK), Ing. R. Papež (odbor dopravy a silničního hospodářství 

KÚ KHK), Ing. P. Paidar (ředitel odboru přípravy staveb, Správa železnic), Ing. J. Kolářová 

(Správa železnic), Ing. M. Vaněk (Správa železnic), Ing. Janoušek (Správa železnic), JUDr. 

Ing. Rudolf Cogan, Ph.D. (náměstek hejtmana KHK) 

• jmenování zapisovatele zápisu – Ing. Alena Šandová 

• volbu ověřovatele zápisu – p. Petr Koleta 

 

schválení přizvaných hostů, jmenování zapisovatele, volba ověřovatele zápisu 

 

2. hlasování: 

         Pro 12 

         Proti   0 

         Zdržel se     0 

 

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ VD/14/63/2022 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. s ch v a l u j e 

přítomnost hostů: Ing. Jurček, Ing. Papež, Ing. Paidar, Ing. Kolářová, Ing. Vaněk, Ing. 

Janoušek, JUDr.Ing. Cogan, Ph.D. 

 

II. j m e n u j e 

Ing. Alenu Šandovou, zapisovatelkou zápisu 

 

III. v o l í 

p. Petra Koletu, ověřovatele zápisu 

 

 

K bodu 4. 

Aktuální stav a vývoj přípravy investičních akcí v železniční infrastruktuře na území 

Královéhradeckého kraje.  

 

Ing. Paidar sdělil, že v současné době jsou na území Královéhradeckého kraje 3 stavby v realizaci a 

jejich náklady jsou ve výši 871 mil. Kč a 25 staveb v přípravě v celkové výši 53,53 mld. Kč. 

Dále seznámil s jednotlivými akcemi. Zdůraznil následující 3 stavby v realizaci. 

Stavba GSM-R Pardubice – Hradec Králové – Jaroměř byla zahájena 20.4.2022, náklady jsou ve výši 

222 mil. Kč a termín dokončení je 03/2024.  

Náklady na modernizaci TNS Týniště nad Orlicí jsou ve výši 477 mil. Kč. 

V září 2021 byla zahájena stavba výhybny Bartoušov, náklady jsou ve výši 172 mil. Kč a termín 

dokončení je 09/2022. 

Také představil jednotlivé etapy modernizace traťového úseku Velký Osek – Hradec Králové – 

Choceň včetně předpokládaných nákladů a termínů realizace. Seznámil s předmětem a cílem stavby 

uzlu Hradec Králové včetně harmonogramu prací a předpokládané výše nákladů. Informoval o 

harmonogramu jednotlivých etap prací na zvýšení kapacity tratě Týniště n.O.-Častolovice-Solnice a 

dále s plánem elektrizace této tratě.  

Ing. Paidar sdělil, že aktuálně dochází ke zpracování Záměru projektu a doprovodné dokumentace na 

zřízení výhybny Česká Metuje.  
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Dalšími investičními akcemi v přípravě jsou rekonstrukce dopravny Teplice nad Metují město, 

rekonstrukce žst .Malé Svatoňovice pro DOZ, výstavba nástupiště v žst. Broumov, rekonstrukce 

dopravny Janovice u Trutnova.  

Ing. Janoušek informoval o aktuálním stavu přípravy VRT. Dále seznámil s plánovaným propojením 

Prahy a krajských měst z hlediska jízdních dob. Také seznámil s úpravami studie proveditelnosti RS5 

a s její variantami, dále s harmonogramem dalšího postupu.   

Dále byli členové Výboru pro dopravu seznámení s tratěmi, které do roku 2030 nebo do roku 2040 

musí být vybaveny systémem ETCS. 

 

K tomuto bodu proběhla diskuze. 

 

Pan Prokop upozornil na nutnost realizace obnovy výhybny v České Metuji nejpozději v listopadu 

2024 tak, aby bylo možné od GVD 2024/2025 tu výhybnu využívat k pravidelnému křižování vlaků. 

Dle vyjádření Ing. Kolářové zatím není tento termín ohrožen a SŽ počítá s realizací v roce 2024. 

 

 

3. hlasování: 

         Pro  12       

         Proti  0  

         Zdržel se     0  

 
Návrh byl přijat. 

 

 
USNESENÍ VD/14/64/2022 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 

informace o aktuálním stavu a vývoji přípravy investičních akcí v železniční infrastruktuře na 

území Královéhradeckého kraje. 
 

K bodu 5. 

Informace o projednávaných bodech na Zastupitelstvu KHK z gesce DOPRAVA. 

 

Mgr. Řehoř sdělil, že na Zastupitelstvu KHK bude projednán Návrh Smlouvy o poskytnutí účelové 

dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje Centru služeb pro silniční dopravu. 

 

 

4. hlasování: 

         Pro  12       

         Proti  0  

         Zdržel se     0  
 
Návrh byl přijat. 

 

 
USNESENÍ VD/14/65/2022 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. b e r e  n a  v ě d o m í 

informace o projednávaných bodech na Zastupitelstvu KHK z gesce DOPRAVA. 

 

K bodu 6. 

Různé 
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Mgr. Řehoř informoval o způsobu stanovení částky za věcná břemena v případě společnosti ČEZ.  

 

JUDr. Cogan se otázal jakým způsobem probíhá diskuze ohledně budoucnosti lokálek na železnici. 

Ing. Jurček sdělil, že kraj dlouhodobě řeší lokální tratě, v případě nevyužití byly i některé lokálky 

zrušeny či zde byl omezen provoz pouze na sezonu. 

 

Ing. Brykner oslovil členy výboru s nabídkou, zda na červnovém jednání Výboru pro dopravu nechtějí 

projednat témata (vzhledem k tomu, že v červenci a srpnu výbor pro dopravu nezasedá), která jsou pro 

ně důležitá a doposud se jimi Výbor pro dopravu nezabýval. Návrhy mohou zasílat tajemnici výboru 

Aleně Šandové. 

 

 

K bodu 7. 

 

Závěr 

 

Ing. Brykner v 10:30 hod. ukončil 14. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje a upozornil na konání příštího jednání, které se uskuteční 22.6. 2022 od 8:30 hod.   

 

 

 

 

 

 

.........................................    ............................................ 

      předseda výboru      ověřovatel zápisu 

 

 

 

Zapsala: Šandová Alena 
 


